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AMATERI SVIH ZEMALJA UJEDINITE SE ...

IBL, VGBL & VG 
REVOLUCIJA
Specijalno izdanje samo je reakcija na 
Tomislava Grundlera koji je tražio malo 
više pažnje za najbolju ligu u gradu, jer 
u prvom izdanju novina nije ni 
spomenuta. Riječi Tomislava Hlevnjaka 
shvatio sam vrlo ozbiljno: “A DI SMO 
TU MI???? Sve neke "kravata", "caffe", 
"opanak", "šmrklja" - lige, a o jednoj 
ozbiljnoj koja ide već 5 godina za redom, 
ni riječ!? Sramota!” &  reagirali smo 
pažnjom za najbolje ...

INTERNA BADMINTONSKA LIGA 
UŠLA JE U SVOJU ŠESTU SEZONU 
(uzeli smo iz badminton caffea najbolje 
dijelove)

Što je IBL? Skupina čudaka počupana iz 
medija zvanog "Zagrebačka županija" 
koje ne zadovoljava bavljenje sportom 
tako što znaju ‘ko je zabio gol 
Manchesteru 1975. godine u 6. kolu 
Premier lige. Čudaci koji su se nadigli iz 
skupine sveprisutnih mediokriteta i bili 

spremni zavoljeti badminton. Čudaci 
koji se prvo rukuju s tobom, a onda ti 
smeširaju lopticu u tijelo. Vole vidjeti 
svoj nadimak na tablici i bodove koje 
zaslužuju. Vole tuđi inbox, vole e-mail 
više no išta. Uvijek su spremni pustiti 
Duviju da bude prvi....

Tomislav Hlevnjak a.k.a. Pretz 

Marko Jovović reče:”... definicija IBL 
lige: IBL liga je liga ravnopravnih 
protivnika u kojoj je uvijek konačni 
pobjednik Duvi.”

Mario Fustin Faust uz kavu složio je 
svoju sliku lige:
“IBL ekipu sam stalno morao 
nabrijavati, to su malo uspavani ljudi 
koje samo zanima dopisivanje 
mailovima.” & još reče:”IBL je ostvarenje 
mojih snova, nešto o čemu sam maštao 
još kao mali, samo što su u tim snovima 
uvijek bile neke polugole trebice,a ne 
hrpa naslaga celulita u paviljonu 20.”

Tomislav Grundler Grunf govorio je 
samo o Faustu kojega je samo prvi puta 
dobio i nakon čega mu je ovaj rekao, 
iako su se po prvi puta upoznali, da se 
ne obraća članovima, da će 
komunikaciju među članovima vršiti on. 
”I tako po Grunfu bi... još i danas...”.

Za Franu Verbanca to je neprofitna 
organizacija u kojoj svi profitiraju.

Iz provjerljivih izvora zadnja rečenica od 
istog glasi: “IBLovci su gomila 
invalidnih entuzijasta koji se trenutno 
privikavaju na perje a cijeli taj 
badminton je zapravo samo paravan da 
bi se mogli dopisivat mailom po cile 
dane. “

Tema broja biti će svijet rekreacije; IBLiga, VGBL, TWT LIGE, da li ste amater ili 
rekreativac, kultura bavljenja sportom, a ostala događanja imamo u short news-u 

IBL & VGBL
Za IBL nemamo 
uvida u trenutno 
stanje, ali tamo je 
Damir Duvnjak kao 
Njemačka uvijek 
prvi, ali mu prijete 
Frane Verbanac i 
Josip Buchberger 
Buha. VGBL je 
trebao biti Druga 
Liga IBL, ali dečki 
su se osamostalili.

Stranica 1 & 2

LIGE: TURBOLIGA, 
WOODSHOT & TRUMP 
LIGA, VGBL
Turbo Liga sa 12 g. 
dugom tradiciom. 
Nakon određene 
stagnacije dobila je 
krila i zajedno sa 
Trump Ligom visoko 
leti. Woodshot malo 
kaska za Turbom, 
možda zato što su 
gotovo jednake.

Stranica 4 & 5

TERMINOLOŠKE 
RAZLIKE, AMATER VS 
REKREATIVAC

Nama je bliže riječ 
rekreativac.

Stranica 3

TREĆA LIGA ZAPAD & 
REKREACIJA VANI

Pokušaj je stvaranja 
ekipe koja gušta u 
dobroj igri & rezultat 
joj je samo pokazatelj 
napretka, te ćemo 
opisati lige u 
najjačim 
badmintonskim 
zemljama.

Stranica 6 & 7

MINITON TURNIR, 
BADMINTON CAFFE 
EKIPNA LIGA & 
KIDS&PARENTS, 
KLUPSKI KUTAK TE 
SHORT CUTS
Trump Team bio je 
prvi među 8 ekipa.
Stranica 10, 11 & 12

DOBRO JE ZNATI,  
BADMINTON PETAK U 
MAKSIMIRU & ostalo
Pod ostalo par riječi 
dat ćemo o 10 tisuća 
reketa ruskoj vojsci, 
o ostavci Šime 
Zekana i...
Stranica 8 & 9
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Frane Verbanc poigrao se malo sa slikom 
vječitog pobjednika IBL-a. 
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FRANE NAM JE OSTAVIO TEKST ZA 
VJEČNOST

IBL - neprofitna organizacija u kojoj svi 
profitiraju

Taman san ruča. Ležin san na bratovom 
krevetu jer u moj prži litnje popodnevno 
sunce, a neda mi se ić pritvorit škure. 
Glava mi lagano visi s kreveta. Da ubijen 
vrime dok malo prođe najjači zvizdan 
da se mogu ić bacit umore, pokušavan s 
kapljicon znoja, koja mi svako toliko 
kapne s čela pogodit procjep u 
brodskom podu. Kaže meštar da smo 
stavili mlado drvo pa da je zato ispuca.
Dolazi SMS.“ Je bate ko je sad“, mislin se 
ja. Nebi se diga vidit da mi nije mobitel 
bija na dohvat ruke. Nekako se ispružin 
i dobavin mobitel. Piše na ekranu 
Tomislav Hlevnjak. Nisan još ni zna da 
se ne preziva tako, a kamoli da mi piše 
sam predsjednik.
„Šta on sad oće?!?“ mislin se opet. Prvo 
mi je prošlo krozglavu da je skroz 
rebambija i da po ovoj žegi traži nekoga 
za igrat badminton. Ali nije. Kaže da bili 
igra slijedeću sezonu u toj nekoj ligi . Par 
puta san igra s njim i ni na kraj pameti 
mi nije bilo da igram sa samim 
vodstvom IBL lige. Nisan se puno 
mislija jer mi je već dosadilo igrat sa dva 
ista čovika cilo vrime. „Može“ 
odgovorin ja njemu. Učas me je prošla 
fjaka. Odma san se diga i otiša po neki 
stari reket u špajzu i počeja malo mahat 
po sobi. Mislin se u sebi, ovaj IBL bi 
moga bit super.
I dobro san mislia, IBL je više od same 
igre i više od pukog druženja...

Frane Verbanac

Da je liga ozbiljna pokazuje tablica 
lige, iako je prošlo samo nekoliko kola 
može se razabrati ujednačenost lige. 
Ipak tablica nije pravi pokazatelj 
stanja, ali govori puno toga. Ono što je 
još zanimljivo, nitko nije upisan 
imenom i prezimenom. Pa pogledajmo:

1. Buha  6:0
2. Faust  6:2
3. Duvi  5:1
4. Frane  5:1
5. Coco  5:4
6. Grunf  4:3
7. Damir  2:1

8. Viktor 2:3
9. Prec  2:4
10. Zlaja  2:6
11. Danijel  1:4
12. Deva  1:6
13. Bero 0:1
14. Guzo  0:1
15. Slaven  0:4
16. Marko  0:0

Bero je izgubio od Frane, a neslužbeno 
saznajemo da je Bero dobio Duvija. 
Samo dva meča, opasan trinaesti, ali što 
je najbolje Frane je jedva dobio. Bero će 
vjerujemo u play off-u biti još opasniji.

Za kraj evo nam malo Buhine poezije 
(mislimo da je to prva napisana pjesmica 
u ligi):

IBL 

Liga mi je draga naša,
s 11 dobrih mi pajdaša.
Družina smo dobra mi, 
zavidni su tome svi. 

Nisam pjesnik ni poeta, 
ali to mi sad ne smeta. 
Da napišem koju riječ,
il' prepričam neki skeč?

8 ih je bilo tada, 
kad je liga bila mlada.
Nas smo četiri sada stigli, 
da bi ligu malo digli. 

Dići ćemo je još više, 
ma neka se i o nama piše.
16 će nas biti tada, 
jači ćemo bit' neg' sada!

Prošla mi je prva sezona,
mislio sam se dokopat trona.
Kakva je to bila greška,
krenula je bitka teška.

Dobit ću ih sve na snagu,
nek' se stanu svi na vagu.
Najteži sam u IBL-u,
al' najbolji tek u selu.

Izgubio sam skoro sve,
dobio sam samo dve.
Nema veze kak sam proš'o,
sad tek kužim di sam doš'o.

Cijelo društvo meni štima,
zato se i slaže rima.
Stavi ovo Sly na net, 
neka vidi cijeli svijet!

Josip Buchberger a.k.a. Bucha

NESUĐENA DRUGA IBL LIGA 
POSTALA JE PRVA ...

VGBL
www.vgbl.leaguerepublic.com

Kako se nekim IBLovcima pomisao na 
mogućnost ispadanja u drugu ligu 
uopće nije svidjela, idejni začetnik druge 
lige Darko Ivan Vidaković pretvorio ju je 
jednim administrativnim potezom u 
prvu Velikogoričku ligu. Odredio joj je 
pravilnik i eto nasta čudo od lige. 24 
VGovaca naspram 16 IBeeLovaca. Imaju 
svoju webicu, tablicu i svoje vijesti i 
forum; jedino još ne pišu pjesme i 
nemaju Fausta ni Buhu pjesnika. 
Duvi, Buha, Damir Hrešć i Viktor su 
IBeeLovci iz Velike Goricev tako da su 
ove lige ipak vrlo bliske. 

Prve dvije stranice posvetili smo IBL-u 
kako ih u prvom izdanju nismo 
spomenuli, a vjerujte dio su opće 
badmintonske kulture. Svi srasli i narasli 
u dvorani dvadesetke. Da nema naše 
stranice malo bi ljudi znalo, a sada su svi 
naše BAD zvijezdice.

VGBL lista:

1. Uroić
2. Bušić
3. Lukačević 
4. Kolar
5. Jantolek
6. Dumlija M
7. Cvijanović
8. Ninić
9. Dumlija I
10. Miščević
11. Vidaković ...

ZA MIĆINU VG REVOLUCIJU SVI 
VEĆ ZNAMO & ŠTO JE NAJBOLJE 
POSTALO JE STVARNO.

http://www.vgbl.leaguerepublic.com
http://www.vgbl.leaguerepublic.com
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TERMINOLOŠKE RAZLIKE IZMEĐU 
RIJEČI AMATER I REKREATIVAC

Francuski Amateur “ljubitelj”.

Amater po Vladimir Aniću m. 

1. onaj koji što radi iz ljubavi, koji 
nema redovite naobrazbe za taj 
posao, koji tim bavljenjem ne 
rješava svoje egzistencijalne 
probleme, kome to nije profesija

2. pejor. onaj koji što radi onoliko 
dobro koliko amater može; 
nestručnjak

Rekreacija:

1. Aktivno opuštanje, oporavak za 
ponovno stvaranje i rad; odmor 
obično vezan uz tjelesne 
aktivnosti

2. Ponovna kreacija, ponovno 
stvaranje

Rekreativac:

1. onaj koji se bavi rekreacijom, koji 
organizira rekreaciju

2. sport onaj koji nema 
natjecateljskih ambicija, koji se 
bavi sportom zbog zadovoljstva i 
održavanja kondicije

AKTIVNI ODMOR U SLOBODNO 
VRIJEME, ODN. BAVLJENJE 
SPORTOM, POTREBA SU 
SUVREMENOG ČOVJEKA.

Rekreacija može biti zabava, ali svaka 
zabava nije uvijek i rekreacija. Sportska 
rekreacija kojoj je svrha poboljšanje 
zdravlja ima precizno definirane ciljeve i 
metode kojima se ti ciljevi postižu. 
Koristi vježbanja su višestruke: regulira 
krvni tlak, regulira razinu šećera u krvi, 
smanjuje tegobe hormonskog disbalansa, 
usporava osteoporozu, ublažuje kronični 
reumatizam, poboljšava rad unutrašnjih 
organa, umanjuje bronhijalne tegobe i 
kronične bolesti dišnih puteva, pojačava 
otpornost organizma na stres, zna 
ublažiti ili prevladati depresivna stanja i 
neuroze, ubrzava oporavak organizma 
nakon bolesti ... (dr.sc. Mirna 
Andrijašević: “Rekreacijom do zdravlja i 
ljepote”)

KOJE SU U NAS AMATERSKE 
LIGE?

Turbo Liga; Trump Liga, Woodshot. 
Možda ne, ali simpatično je gledati 
prema samim definicijama. Jasno 
nisu svi u tim ligama natjecateljski 
nastrojeni.

Antonio Lovrić po definiciji je 
amater. Ali naš najbolji amater & 
rekreativac. Najozbiljniji amater. Kad 
znamo da imamo možda troje 
profesionalaca, nekoliko poluprofića, 
juniore i nešto djece koja ozbiljno 
treniraju; onda je Antonio visoko u 
Hrvatskom badmintonskom 
društvu. Imamo nekoliko 
povratnika; Hrvoje Špes, Dinko 
Đurđević, Filip Lončarić, Jelena 
Pirner, Jelena Bobinac, Luka 
Vlahek ... U koju oni kategoriju 
spadaju?

Bolje je reći da se dobro rekreiraju, a 
ako to netko ozbiljnije shvaća ima na 
to potpuno pravo i ne želimo ga 
svrstati pod riječ amater ili kao 
neprofesionalac ili pogotovo ne kao 
nestručan.

KOJE SU REKREATIVNE LIGE?

Buduća Treća Liga, VGBL, 
Badminton Caffe Ekipna Liga, 
Badminton u kravati ...

Što reći kad je sve do 1970. godine 
olimpijsko pravilo zahtijevalo da 
natjecatelj bude amater.

Kako Nama zvuči riječ amater? 

Nama amater zvuči lošije nego 
rekreativac. Mislimo da je riječ 
rekreativac pogodnija nego amater. 
Aktivno opuštanje ili bavljenje 
sportom radi zadovoljstva i 
održavanja kondicije; mislimo da je 
to prava riječ. Ali ... po onome što 
vidimo na webu uglavnom su 
amaterske lige, a rekreativni klubovi, 
ili klubovi sa rekreativnim grupama. 
Sve u svemu rekreacija je kultura 
bavljenja sportom i držimo se toga.

Na Engleskom govornom području 
koristi se riječ amater, amateur?! Za 
klubove rekreacija ... pa pogledajmo:

1. 18th World-Chinese Amateur 
Championship

2. Massachusetts Amateur Sports 
Foundation - badminton

3. Pogledajte svakako: http://
recreation-badminton.chailit.com/ 

4. Recreational Badminton Club 
(TDBA); Badminton Ontario; 
Canada

5. Tražeći po netu rekreaciju naletjeli 
smo na Badminton Klub River 
Pub Garden Zenica klub koji je 
spojio glazbu i badminton. To je 
to!

www.vrtnicentar-gorica.hr 

http://recreation-badminton.chailit.com
http://recreation-badminton.chailit.com
http://recreation-badminton.chailit.com
http://recreation-badminton.chailit.com
http://www.vrtnicentar-gorica.hr
http://www.vrtnicentar-gorica.hr
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NAZIV 
LIGE

GODINA 
OSNIVANJA

BROJ LJUDI NA 
RANG LISTI 

(TRENUTNO)
TRENUTNI POREDAK PROŠLOGODIŠNJI 

POBJEDNIK

IBL 2005 stalnih 16 1. JOSIP BUCHBERGER 1. DAMIR DUVNJAK

BADMINTON 
CAFFE LIGA 2010 8 EKIPA 

(11/2011)
1. TRUMP TEAM

2. GRIC & GREC
nema rang liste 

TURBO LIGA 1999

49 M; 10 MM

10 Ž; 5 ŽŽ; 

13 MIX

1. MS FILIP LONČARIĆ & LS 
JELENA PIRNER      ...                                        

MS DINKO ĐURĐEVIĆ

MIX JELENA PIRNER/A. 
LOVRIĆ 

MD MARJAN VUGRINEC/
LUKA VLAHEK

LD RENATA DEAK/MIRJANA 
LUČIĆ

WOODSHOT 2008 21 M 7 Ž 8MM 4 
ŽŽ 10 MIX

1. ANTONIO LOVRIĆ I 
JELENA PIRNER

MS ALBIN BAČUN

MD BORIS SLANC

MIX NINA KOVAČIĆ/
MIROSLAV VURDELJA

VGBL 2011 stalnih 24 1. TONI LUKAČEVIĆ —
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turbo liga
www.turboliga.org

UGLAVNOM SE IGRA SUBOTAMA 
U TURBO LIMAČU & NAJSTARIJA 
JE REKREATIVNA LIGA U 
HRVATSKOJ. VODI JE TVRTKO 
MACAN. USKO SU POVEZANI SA 
BK MEDVEDGRAD. ODLIČNO 
ORGANIZIRANA.

Osnovana je 1999. godine. Od ove 
sezone igra se svih pet konkurencija. 
Najbrojniji je muški singl kroz koji je 
ove godine prošlo 49 igrača. 
Trenutno vode Jelena Pirner i Filip 
Lončarić. Bojan Radić i Hrvoje Špes, 
Jelena i Ivana Bobinec te mix Natalija 
Kompari i Marjan Vugrinec. 

Jača je rekreativna Liga gdje možete 
naći dosta ex juniora, jačih veterana, 
rekreativaca koji svakodnevno 
treniraju, svakako široki krug igrača. 
Woodshot ih je pomaknuo, Trump 
Liga ojačala i sa humanitarnim 
turnirima stvarno liga sa 
karakterom. 

Liga koja je vezana uz Turbo Limač, 
uz BK “Medvedgrad” što se vidi po 
linkovima i uz Tvrtka Macana čije bi 
kvalitete dobro došle Savezu. 
Profesionalizma nema bez dobre 
rekreacije, dobro organiziranih 
klubova, više dobrih klubova, bez 
turnira i liga ovakvog tipa, suradnje i 
osjećaja za druge, koordinacije, jakog 
Saveza & dobrih kompromisnih 
rješenja. Za pohvalu je organizacija 
humanitarnih turnira. Prošli mjesec 
bio je turnir za pomoć udruzi OKO 
na kojem su nastupili Mateja Čiča i 
Zvonimir Đurkinjak. BRAVO!

woodshot liga
BILA JE REAKCIJA NA TURBO 
LIGU, SADA JE MANJE VIŠE 
SLIČNOG KARAKTERA. VODE JE 
IGOR & DALIBOR GRUDENIĆ, 
GORAN MILETIĆ ...

Woodshot ili udarac rubom reketa. 
Nekada je reket bio drveni i stvarno 
se udarac zvao woodshot. U priči o 
Malezijcu Dr Oon Chong Teik koji je 
na All Englandu 1962. prozvan 
“Giant killer” dobivši prvog favorita 
Tan Joe Hocka,  koji je istovremeno 
studirao u Cambridgeu i postao 
doktor medicine, a poslije bio 
podpredsjednik Singapurske 
federacije; igrao je squash, trčao je 
maratone i bio odličan triatlonac ... 
dobro ... u toj priči našli smo podatak 
da je Malezijska delegacija u IBF-u 
1963. godine pripomogla u 
legalizaciji udarca sa drvenim 
dijelom reketa što su zapadne zemlje 
odbijale (uvik kontra Azije). Zvalo se 
pravilo woodshota & eto nas u ideji 
Gorana Miletića koji je predložio to 
ime da možda nije niti znao za tu 
priču. Nije važno, liga ima 
zanimljivo ime. Dalibor Grudenić i 
Vaš urednik idejni su začetnici lige. 
Trenutno ligu vode Dalibor i Igor 
Grudenić, Dalibor Duspara, Goran 
Miletić & Krešimir Štivičić. 

Iz druge ruke čuli smo da je mali 
problem što se istovremeno igra više 
konkurencija, pa su duža čekanja 
ako igrate samo singl. Na linkovima 
www.woodshot.org postoje samo 
Turbo i Trump Liga, a drugih liga 
kao da nema, pa eto ovo je isto jedan 
od načina širenja opće slike. 

trump liga
REKREATIVNA JE LIGA KOJU VODI 
MIHA KOŠNIK I KOJA JE SPOJILA 
NAŠA DVA TURNIRA SA 
SLOVENSKIM TRUMP 
TURNIRIMA. 

TRUMP LIGA je liga u kojoj uvijek 
pobjeđuje Antonio Lovrić. Pokazao 
je to i zadnji turnir u Brežicama kada 
je osvojio sve tri konkurencije.

Rezultati turnira u Brežicama:

ŽS 
1. Jelena Pirner (Purger)
2. Maja Sušin (Pišece)
3. Mojca Omerzel (Pišece)
4. Nina Češnovar (Pišece)

MS 
1. Antonio Lovrić (Purger)
2. Silvio Jurčić (ZG Maksimir)
3. Grega Valančič (Medvode)
4. Blaž Jakopin (Smash NM)
5. Aljoša Rovan (Brežice)
6. Boris Slanc (Purger) ...
 
MIX 
1. Jelena Pirner - Antonio Lovrić 
(Purger)
2. Nina Kovačić - Miroslav Vurdelja 
(Medvedgrad)
3. Nataša Štefok - Boris Slanc 

(Purger) ...

MD 
1. Antonio Lovrić - Boris Slanc 
(Purger)
2. Sandi Šaban - Dražen Zver 
(Purger)
3. Tine Albrecht - Klemen Korenčič 
(Medvode)
4. Rajko Petan - Aljoša Rovan 

http://www.turboliga.org
http://www.turboliga.org
http://www.woodshot.org
http://www.woodshot.org


T R E ĆA BADMINTONSKA LIGA

6 BADMINTON ZAGREB NEWS, broj 2

TREĆA LIGA
PRAVILA NATJECANJA

PRVO JE PRAVILO 
DEREGULACIJA ODN. ŠTO 
MANJE REGULACIJE. OPĆIH 
PRAVILA ĆEMO SE DRŽATI 
STRIKTNO.

1. KADA SE SKUPI 16 IGRAČA, 
ODREĐUJE SE TERMIN & 
RADI SE PRVI POZIV

2. PRIJAVE SU I NAKON TOGA 
OTVORENE, MOGUĆE SU NA 
SAM DAN NATJECANJA

3. NA SAMOM NATJECANJU SVI 
SUDIONICI TAJNIM 
GLASANJEM ODREĐUJU 
SISTEM BODOVANJA: 3X7, 3X9, 
2X15 PO STAROM SISTEMU; 
PO NOVOM 2X15, 2X21, 1X25, 
1X30 ... ILI HENDIKEP

4. NAGRAĐUJU SE SVI 
NATJECATELJI ILI NAGRADE 
IDU PO ODREĐENOM 
KRITERIJU

5. CURE I DEČKI IGRAJU 
ZAJEDNO & NE IGRAJU SE 
PAROVI

6. NE SMIJU NASTUPITI PRVA 
TRI IZ WOODSHOT, TURBO ILI 
TRUMP LIGE

7. PRVA NAGRADA JE UVIJEK 
TRI BESPLATNA 
INDIVIDUALNA TRENINGA

8. TENDENCIJA JE NA STALNOM 
RAZVOJU & KOMUNIKACIJI

9. NEMA TABLICE, SAMO 
REZULTATI ODIGRANIH 
TURNIRA 

10. SVI SUDIONICI DOBIVAJU 20 
% POPUSTA PO  
INDIVIDUALNOM TRENINGU

TIJEK NATJECANJA

Želimo da svako natjecanje krene 
ispijanjem kave pola sata prije 
početka natjecanja.

Pravilo je da nema nabrijavanja i da 
u opuštenoj atmosferi izgubimo svu 
postojeću energiju i nakon toga 
dobro ručamo i u miru gledamo 
nedjeljno poslijepodne. 

Prvotna ideja bila je slogan: ”Niti 
drvo niti turbo nego nešto treće.” 
Nešto treće i u sredini, zlatna 
sredina badmintona. Veterani, novi 
članovi, oni koji ponekad igraju, a 
ozbiljni turniri ih ne zanimaju.  

Trening turnir na kojem će glavna 
nagrada biti besplatni individualni 
trening. 

Nemamo ništa protiv najboljih, 
nemamo ni protiv nabrijanih, ali mi 
smo pravi rekreativci.

Sponzori su svi koji prisustvuju. 
Dvorana će biti topla & nadamo se 
dupkom ispunjena. Nekada je u 
Maxu bila slična priča, a sada će ista 
biti samo prva nagrada.

Voditelj turnira biti će Silvio Jurčić. 
Ideja tinja već dugo, osjetio sam je 
kao nekad dok sam igrao kao dijete 
nogomet u NK Zagrebu, kada su 
nam seniori kluba pali u treću ex YU 
ligu, regionalnu ili Hrvatsku ligu 
koju su tada zvali TREĆA LIGA 
ZAPAD. Ipak vjerujem da nije loše 
biti treći i brončani.

PRVI TURNIR BITI ĆE KRAJEM PRVOG 
MJESECA

Prvi turnir biti će pozivni i krajem 
prvog mjeseca. Evo već ovim putem 
pozivamo i profiliramo trećeligaše. 
Gospodo potvrdite dolazak na mail 
silvio@badminton-zagreb.hr .

A mi pozivamo: Krešu Jagušta, 
Krešimira Štivičića, Nevena Kvesića, 
Krešu la Croatu, Željana Horvata, 
Ozrena Debića, Luku Bajera, Zlatka 
Kraljevića, Damira Duvnjaka, Josipa 
Buchbergera, Alen Karlo tipičan je 
trećeligaš. Pozivamo IBL ekipu, 
badminton srijedu, VGBL, one 
kojima je Trump i woodshot nabrijan 
i jak ...  

mailto:silvio@badminton-zagreb.hr
mailto:silvio@badminton-zagreb.hr
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REKREACIJA VANI ...

DANSKA

1949. godine bilo je prvo ekipno 
natjecanje. Liga je imala amaterski 
karakter kako je samo amaterima 
dozvoljeno igrati. U prvih trideset 
godina pobjednici su uglavnom bili iz 
Copenhagena. 1988. godine to se mijenja 
kada je najboljim igračima Danske 
dozvoljeno da igraju. Prvi provincijski 
klub koji je dobio to natjecanje je Triton 
Aalborg (1981.). Ali to je kraj amaterizma 
za ligu sada pod imenom The National 
Badminton League. “Badmintonligaen” 
trenutno je najjača liga u Danskoj. 

U Danskoj ima 118 tisuća registriranih 
igrača, 560 klubova, a rekreacije ima oko 
500 tisuća. U Danskoj kao i u Aziji 
badminton je sport broj jedan.

ENGLESKA, NJEMAČKA 

U Engleskoj ima oko 510 tisuća 
badmintonaša, nešto više nego u 
Danskoj, sa oko 2,215 klubova. U 
Engleskoj su klubovi centri rekreacije, a 
nastoje se sve više profesionalizirati. 
Žele stvoriti jaku ligu. Trenutno imaju 33 
centra sa 1416 igrača i 456 trenera i može 
se reći da su profesionalni centri za elitne 
igrače. Njemačka ima 218 tisuća 
registriranih igrača u 2,700 klubova koji 

igraju u prvoj i drugoj bundesligi, 
regionalnim i oberligama gdje vjerujemo  
igra veliki broj amatera. 

MALEZIJA, KINA, NOVI ZELAND 

Gledajući dva dijela priče Roba 
Hardcastela o kulturi bavljenja 
badmintonom u Maleziji, gdje ga 
gotovo svi igraju, gdje se po caffe-ima 
gledaju mečevi; sjetio sam se Kuala 
Lumpura 2007. g. kada smo bili na 
prvom turniru Super Serije. Sjećam se da 
me je taksista pitao kako je prošao Lee 
Chong Wei. U Maleziji on je Bog. Broj 
koliko se ljudi bavi rekreativno 
badmintonom nismo našli, ali 
badminton je svugdje i igraju ga gotovo 
svi. Moje iskustvo sa treninga u Kuala 
Lumpuru je da stariji badmintonaši 
igraju uglavnom parove i da svi znaju 
igrati. Nemaju air condition, u dvorani je 
50 stupnjeva, vlaga 100 % ali to gotovo 
nikome ne smeta. Ljudi jednostavno 
uživaju. Kultura igranja i druženja, 
badminton je mjesto okupljanja, igra se u 
pauzama i šah. Uče i druge sportove koji 
su slični badmintonu, kao npr. 
mačevanje ... 

PITALI SMO MAO HONGA KOLIKO LJUDI 
IGRA BADMINTON U KINI. ODGOVOR JE 
BIO: “NE ZNAM”. “10 MILIJUNA?” PITALI 

SMO PONOVNO, ŠTO JE PODATAK OD 
PRIJE 20 GODINA. REKAO JE:  ”PUNO 
PUNO VIŠE”. REKREATIVNE LIGE IGRAJU 
SE OD PROVINCIJA, DO CIJELE KINE  ... U 
AZIJI BADMINTON IGRAJU SVI. 

Kina je prošle godine održala 17. 
Svjetsko-Kinesko Amatersko  
Badminton Prvenstvo u Tajlandu 
(Pattaya) koje je organizirala Turistička 
zajednica Tajlanda u sklopu tajlandsko-
kineskog prijateljstva. Ta se prvenstva 
održavaju obično svake godine u Kini za 
igrače od 25 do 80 godina, a svake treće 
godine u nekoj drugoj državi. U 
Tajlandu je bilo 2,500 igrača iz 13 
zemalja, a igrala su se 95 natjecanja u 23 
starosne grupe. U dvorani je bilo 30 
terena. Na prvenstvu su kao novinari 
prisustvovali i neki bivši svjetski prvaci 
Han Jian, Xiong Guo Bao, Susi Susanti, 
Alan Budi Kusuma i Arbi Heryanto. Na 
sljedećem prvenstvu koje je bilo prošli 
mjesec, izvorno 18th World-Chinese 
Badminton Championship, a održalo se 
u Kini u Shundu (Guangdong), 
nastupilo je 3,500 igrača iz 14 država. 85 
godišnji Mr. Liu Jinsheng iz Hong Konga 
i dalje trenira, a počeo je sa 8 godina. 
Najstariji igrač je imao 93 godine. 

Pazite samo u Novom Zealandu igra 120 
tisuća badmintonaša ...
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DOBRO JE ZNATI 
Peteca, badminton petak, kravata, badminton u Rusiji, Trump team ...     

BADMINTON U KRAVATI

Zadnja KRAVATA bila je 08.01.2011. i 
imali smo je priliku vidjeti na web 
portalu 24 sata. Sljedeća je 08.01.2012 
u Gorici. Turnirom slavimo kravatu 
koja je simbol Hrvatske i Turopolja, 
te samu badmintonsku igru kao 
zabavu za sve. Jedini uvjet i ulaznica 
na turniru je igranje u kravati. 
Pobjednik je bio najbolji IBL-ovac 
Damir Duvnjak koji se uvijek 
odaziva na turnirie ovakvog tipa. Na 
“BLIND” izabranim parovima 
pobijedili su Željko Senfner i 
Zvonimir Bušić. Imali smo i izbor za 
najbolju kravatu.

Prvu kravatu imali smo na proslavi 
dvadesete godišnjice Badminton 
Kluba Zagreb Maksimir, turnira koji 
je ujedno bio i Božićni turnir. Igrala 
su se dva paralelna turnira. Prvi 
među 14 ex igrača Zagreba bio je 
Vedran Ciganović ispred Mateje Čiče 
te Damir Duvnjak među amaterima 
u muškoj (18 igrača) konkurenciji i 
Marijana Brtičević ( 8 igračica) u 
ženskoj konkurenciji. Među 
sudionicima bio je najstariji 
badmintonaš Dragutin Juriša.

TRUMP PRVI NA BADMINTON CAFFEE-U 

Zbog hladnoće turnir smo nazvali 
"Under 10" stupnjeva celziusa. Na 
početku turnira stvarno je bilo kao u 
frižideru. Išlo bi i BADMINTON 
FRIŽIDER ili na hladnoj kavi ... Žica 
je pucala kao na traci, 2 do 3 reketa 
po satu. Ipak atmosfera je bila 
odlična. Na turniru je nastupilo 8 
vrlo jakih ekipa. Prvi su bili TRUMP 
TEAM ili ekipa Brazila; drugi 
GRIC&GREC, a treći TINA ALATI. 
Drugi pobjednici badminton caffea 
"Buchberger d.o.o." ovaj puta su bili 
zadnji što govori koliko je turnir bio 
jak. Zahvaljujemo Borisu i Lauri 
Slanc, Jeleni Pirner, Hrvoju Špesu, 
Bojanu Radiću, Maji Kisan, Hrvoju 
Jerkinu te Tanji Tei Ivanković što su 
obogatili turnir svojim 
badmintonskim umijećem. 
Pripremamo i zagrebačku varijantu 
istog turnira. Pozdrav kafeđijama 
Velike Gorice, Zagreba i okolice, te 
nadamo se uskoro i cijele Hrvatske.
                                                                        

10 tisuća reketa za rusku vojsku

Tajnik Zagrebačkog Badmintonskog 
Saveza Rarko Cvetnić prognozirao je 
da će i Ameri krenuti stopama Rusa. 

10 tisuća reketa moćno je oružje, ali 
ne oružje protiv nego za razvoj 
vlastitih snaga. Predstavljanje 
badmintona koje je napravio 
dosadašnji predsjednik Rusije 
Dmitrij Medvedev nismo još vidjeli 
ni od jednog predsjednika neke 
države, a po nama spada u red 
najboljih reklama ikad u 
badmintonu. Putin i Medvedev 
igraju badminton i predstavljaju ga 
na najbolji način & reakcija vojske je 
bila brza. Da razvija reflekse i brzinu 
svi znamo, ali ono što je spomenuo 
Medvedev je da razvija brzinu 
odlučivanja; a to na najbolji način 
opisuje sam sport. Na trenerskoj 
akademiji brzina oka/očiju jedna je 
od prvih potrebnih sposobnosti 
igrača, što je povezano sa refleksom i 
brzinom &td.

Sve su karakteristike potrebne 
svakom vojniku, pa se stvarno 
nadamo da će se vojnici SAD-a & 
Rusije baviti sportom, a ne oružjem.



D O B R O  J E  Z N A T I

DOBRO JE ZNATI 9

PETECA
Najbolji Brazilski badmintonaš 
Daniel Paiola plesač je sambe koji je 
osim za badminton uvijek spreman 
za najveći brazilski događaj, a to je 
karneval. U Brazilu ima 200 milijuna 
nogomentih fanova kojima je srce na 
nogometnom terenu. Ali osim 
nogometa, u Brazilu popularna 
tradicionalna brazilska igra 
PETECA je možda i razlog zašto 
badminton nije tako popularan. Igra 
koja se igra sa velikom lopticom (sa 
tri velika pera), sa odbojkaškom 
mrežom, a umjesto reketa koriste se 
ruke.  Peteca je u prijevodu udarac, a 
lopticu također (shuttlecock) tako 
zovu. U početku, prije nego što je 
postala sport, slavila je ples i pjesmu. 
Igra je napravljena prvenstveno za 
uživanje. Prva pravila napisana su 
1973. godine, a kada je bio pokazni 
sport na Olimpijskim Igrama 1920. 
godine u Antwepenu gotovo da nije 
imao pravila. Prvi međunarodni 
turnir, bolje reći susret, održao se 
2006. godine u Parizu između 
Brazila, Francuske i Engleske.

PRAVILA

Igra se na tri dobivena seta do 20 i 
samo na servisu možete dobiti poen. 
Igra se na vrijeme. Set može trajati 
maksimalno 20 minuta, a poen 
maksimalno 30 sekundi.

Teren je veličine 15x5,5 ; za parove je 
nešto širi 15x7,5. Mini peteca igra se 
na badminton terenu. 

U Hrvatskoj igramo petecu jedino 
na zagrijavanju kao MINI PETECU 
koja je na badmintonskom terenu; a 
prvu klupsku lopticu nabavili smo 
na Svjetskom Badmintonskom 
Prvenstvu u Parizu 2010. godine.

U Njemačkoj se sport zove Indiaca 
koja se tamo pojavljuje davne 1936. 
godine. Badminton u Brazilu nije 
toliko popularan, ali je uz Peru 
najbolja badmintonska zemlja u 
Južnoj Americi.

NOVI BADMINTON PETAK SADA U 
MAKSIMIRU

Već znate za badminton srijedu koja 
već funkcionira dvije i pol godine. 
Stali smo trenutno na broju 125, a  
kroz cijelu tu priču prošlo je preko 
115 što igrača što rekreativaca. 

Imali smo badminton petak u Velikoj 
Gorici kojeg sada selimo u teniski 
Centar Maksimir, znači vraćamo se u 
prvi badmintonski kvart u Zagrebu i 
u Hrvatskoj. 

Ujedno dobra je vijest da je ZBS od 
Grada Zagreba i Zagrebačkog 
Športskog Saveza za zagrebačke 
klubove dobio 500 besplatnih sati u 
Teniskom Centru Maksimir za 2012. 
godinu. Svakako dobar inicijalan 
impuls razvoja. 

PROFILI BADMINTONSKIH VELESILA

novost je na našoj stranici za koju 
mislimo da će sa profilima igrača 
odlično opisati svijet badmintona. 
Prikazujemo ih također u obliku 
newslettera. Vjerujemo da će Vam se 
svidjeti malo drugačiji pristup 
činjenicama. Za svaku zemlju veže 
nas neka priča ili poveznica koja ima 
ili nema direktne veze sa nama. 
Svaka zemlja biti će drugačije 
prikazana & nadamo se zanimljiva 
na svoj način. 

Danska je nekada imala priču o 
Camilli Martin i Peteru Gadeu, 
Indonezija ima Taufika, ali na 
Olimpijskim Igrama 1992. jedina 
priča bili su budući bračni partneri 
Allan Budi Kusuma i Susi Susanti. 
Indonezija je bila najbolja u 
devedesetima. Najveći konkurent 
bila joj je Južna Koreja. J. Koreja 
nama je poznata po velikom 
trenerskom dvojicu Lee Jae Bok & 
Park Joo Bong. U Francuskoj je radio 
sadašnji trener naših 
reprezentativaca Mao Hong, a sada 
radi Luka Zdenjak. 

Engleska je trenutno badmintonski 
centar svijeta. Zašto? Svjetsko 
prvenstvo bilo je u Londonu 2011., 
Olimpijske Igre 2012. su u Londonu. 
All England je  najprestižnije 
natjecanje Super Serije i najbolje 
organiziran turnir na svijetu i 
vjerujemo da je jači od svjetskog 

prvenstva ... Malezija ima Lee 
chong Wei-a  koji je već tri godine 
prvi na svjetskoj rang listi. Govorili 
smo nešto o braći Sidek koji su dan 
danas prva imena Malezije. A što 
reći o Kini nego da su definitivno 
najveća badmintonska nacija.

Do sada smo obradili Njemačku, 
Indoneziju, Maleziju, Kinu, J. Koreju, 
Dansku, Englesku, Francusku, Japan 
& Španjolsku.
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BADMINTON CAFFE LIGA
Na prvom turniru bilo je 12 ekipa, na drugom osam, pa rekordnih 16, a zadnji 
turnir iako sa osam ekipa definitivno najjači. 

POVIJEST CAFFEA

Najmlađa je 
rekreatvna liga. 
Slobodan Miščević 
predsjednik kluba VG 
imao je ideju kako bi 
liga trebala izgledati, 
Vaš urednik kako bi se 
ta liga trebala zvati & 
evo nas tako u drugoj 
sezoni i sa četiri 
organizirana turnira.

Radi se o turnirima 
između tvrtki, udruga, 
caffe-a, fiktivnih 
tvorevina itd.. u kojim 
svaka ekipa mora imati 
minimalno po jednog 
muškarca i jednu ženu.

Igra se po jedan meč u 
muškom singlu i 
ženskom singlu te mix 
parovi. Na prvom 
turniru nastupilo je 12 
ekipa, drugom osam, 
treći je bio najbrojniji sa 
16, a četvrti je okupio  
8 ekipa i bio je najjači. 
Turnir ima budućnost i 
ide dalje. Vidimo se u 
proljeće.

INTERNI BADMINTON CAFFE

Ovim putem s veseljem  
Vas obavještavamo o 
otvaranju novog 
Nutricionističkog  i PC 
kluba  „ Melem za 
dušu i tijelo” (3. kat  u  
Zagrebu na adresi 
Boškovićeva 18).

Službeno otvaranje 
kluba očekujte u 
prosincu 2011. godine 
stoga budite blizu, 
postanite član i 
iskoristite brojne 
pogodnosti.

Pridružite se projektu 
za unapređenje 
kvalitete života i 
dobrobiti svakog 
pojedinca. 

Osnovna djelatnost 
kluba je savjetovanje o 
prehrani, zdravom 
načinu života i 
Wellnessu općenito.

Uz hranu i omiljena 
pića „Melem“  će nuditi 
sportsku i medicinsku 
masažu, saunu i jacuzzi,  
stoga opustite svoje 
napete mišiće, obnovite 
krvotok te smanjite 
mogućnost povreda na 
minimum, budite fit .

Naravno da to nije sve 
jer u prostorijama kluba  
otvara se Interni 
Badminton Caffe. 

SM

BUCHBERGERI VG

Ekipa Buchberger 
d.o.o.; badmintonski 
velika VG obitelj. Tata 
(Joža) piše 
badmintonske 
pjesmice, odlično 
pjeva, sve bolje igra, 
igra agresivno i lijevom 
rukom, te postaje vrlo 
vrlo nezgodan. IBL, 
VG, Caffe, Veteransko, 
kids&parents, turniri 
su u kojima lansira 
svoje smasheve. 
Trenutno je prvi u IBL-
u. 

Kćer Lucija je bila treća 
u mixu na HK-u u 
Čakovcu do 13 godina. 
Mama je važan član 
ekipe Buchberger, mali 
Vito je mlada nada VG-
a & sa Jelenom biti će 
sam hrvatski vrh :-) 
Buhe samo naprijed!

CVIJANOVIĆi

Još jedna velika 
badmintonska obitelj je 
stvorena - Cvijanovići. 
Stalan su gost ovakvih 
turnira. Šteta što Dora 
ne trenira pa 
Cvijanovići  na 
zadnjem turniru nisu 
nastupili.  Cvijanovići 
su Gorici donijeli 
Hrvatsko zlato 
(poletarci do 11). Tata 
Damir je također 
aktivan i igra VGBL 
ligu koju je osnovao 
Darko Ivan Vidaković. 
Darko je živio u nama 
dobro poznatom 
Friedricshafenu koji je 
uveliko uključen u 
badmintonska zbivanja 
u Njemačkoj. 

Bez mame Andreje i 
njezine dobre spize ne 
bi bilo ničega.

SPONZORIRANJE

Samim dolaskom na 
turnir Vi ste sponzor 
badminton kluba VG, a 
kad bude turnir u 
Zagrebu i Badminton 
Klubu Zagreb Maksimir. 

Klubovi su u razvoju i 
trenutno ne dobivaju 
nikakva sredstva od 
državnih i 
badmintonskih 
institucija kojima je 
interes samo 
profesionalni dio i 
financiraju samo najveće 
i najjače klubove. 
Znamo da je to tako u 
raznim aktivnostima 
pokušavamo preživjeti i 
dobro nam ide. Letimo 
iznad ponora sa sve 
čvršćim krilima koja su 
garancija budućeg 
uzleta. 

Hvala svim 
sudionicima!

Inthanon Ratchinok 
      u YONEXU
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Već se dvije godine turnir roditelja 
i djece održava dva puta godišnje. 
Prvi turnir se održava u Gorici u 
lipnju mjesecu, dok se drugi turnir 
igra u Zagrebu u predbožićno 

vrijeme. Za djecu je to vrlo ozbiljan 
turnir dok je roditeljima odlična 
rekreacija. Svi parovi biti će 
nagrađeni, ovisno i o dobi djeteta, 
onda za ukupnog pobjednika i za 

sve Vaše nagrade. Odlična priča se 
nastavlja. Zadnja dva treninga u 
klubu to potvrđuju. Badminton 
petak i klupska subota pokazuju da 
smo na pravom putu.
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K L U P S K I  K U TA K
Z A G R E B  M A K S I M I R  &  
S T A T I S T IČK I  P R I K A Z  W E B I C E  Z A  
M J E S E C  S T U D E N I  

Klub velikim koracima ide dalje. Najteže 
je iza nas. Miniton se pokazao kao pun 
pogodak. Borčec, Concordia, Maksimir i 
ZG Velesajam mjesta su gdje ostvarujemo 
taj program. Rezultati rada više su nego 
očiti, a pripreme su dale inicijalnu brzinu 
razvoju. Nove članice kluba Josipa Krtić i 
Sara Šlaković daju svoj pečat ekipi u 
Maksimiru. Klupska subota u Concordiji 
daje nam motivaciju za daljnji teški rad i 
stvara pozitivnu atmosferu. Slijedi nam 
predbožićni “KIDS & PARENTS doubles” 
turnir 18.12. na kojem po najavama 
očekujemo dosta parova. I drugim 
klubovima želimo dati dio naše atmosfere. 
Terra Lab i dalje nam je sponzor kluba, a 
sa novim bannerom upotpunio je sportski 
duh stranice. 

Kao potvrda je i statistika Vaše i naše 
stranice. Glavni cilj svega je suradnja 
među klubovima i trenerima te promocija i 
afirmacija badmintona. Prema google 
analyticsu studeni je u svim segmentima  
bio rekordan mjesec:

• visits (posjeti)  = 2,838 (+ 307)

• visitors (posjetioci) = 1,475 (+ 85)

• Pageviews (pogledi str.) = 9,371 (+ 69)

• best day = 24.11.2011 (143 posjetioca, sa 
185 posjeta te sa 562 pogleda po 
stranicama)

• best page - badminton caffe (425 pgv)

• badminton caffe best - Putopis Tonija 
Brkića

• best gallery - BK “VG”

• best news - Fridge badminton “Under 
20”

• best profil - Inga Sadaić

• best country profil - Francuska

• Best week - 20-26.11 (3060 pgv, 902 visits  
& 480 visitors)

Silvio Jurčić 

Plišani medvjedić & 
pobjeda Doroteje 
Brkić nad Ingom 
Sadaić
Završio je Plišani medvjedić i kadetski 
VG Open. Imali smo 42 djece iz četiri 
kluba među kojima je bio i “Zagreb 
Maksimir”. Sa VG-om i u zajedničkoj 
akciji stvorili smo dobar temelj za daljnji 
razvoj. Do 11 godina pokazujemo 
značajne rezultate. 

Doroteja Brkić (10) osim što je osvojila 
Poreč do 11 godina, bila je prva i u 
Zagrebačkoj Ligi u kategoriji 1-4 
razred te u kategoriji 5-6 razreda. U 
Hrvatskom kupu do 13 godina bila je 
treća i peta. Na plišancu je bila druga, 
a na kadetskom VG openu (U13) 
dobila je najbolju poletarku hrvatske 
do 11 godina Ingu Sadaić, a Luciji 
Trgovac pruža sve veći otpor. 
Doroteja ima dobru pratnju: Leda 
Dominić (8), Marta Vitek (9), Marte, 
Nine... cure jako brzo napreduju. Od 
dečki Ivan Gotesman bio je prvi do 9 
godina. 

U Velikoj Gorici Dorian Cvijanović 
već nakon dva mjeseca u kategoriji do 
13 godina ima prvo mjesto iz Čakovca 
u Hrvatskom Kupu, na kadetskom 
VG openu do 13 godina također. Sa 
Lucijom Buchberger bio je treći u 
mješovitim parovima, a prvima su 
pružili žestoki otpor. U oba kluba ima 
oko 80 klinaca i nijedan klub nema 
takav tempo razvoja. VG postoji tek 2 

godine i dva mjeseca, Doroteja je 
krenula prije tri godine i sa 7 godina 
starosti. 

Trump Liga u 
Brežicama 

 

Naš prijatelj Aljoša Rovan bio je 
organizator i ljuti protivnik Vašem 
uredniku.

Na turniru su nastupila dva člana 
našeg kluba Hrvoje Dominić i 
Silvio Jurčić. Hrvoje je igrao samo 
parove sa Silvijem i bio je peti, a 
Silvio je pojedinačno bio drugi 
odmah iza Antonija Lovrića. 
Nakon vodstva od 17:4, 
dobivenog gema 21:12 te nakon 
3:0 Antonio je promjenio taktiku i 
snagom okrenuo finale na svoju 
stranu. 12:21 17:21 za Antonia, što 
je dobar pokazatelj snage i forme. 
Antonio ima sva tri zlata, u mixu 
sa Jelenom Pirner i u muškom 
paru sa Borisom Slancem te 
spomenuti muški singl.
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SHORT NEWS; SHORT CUTS ...
Širi je prikaz proteklih događanja kako bi imali što bolji uvid u badmintonska događanja što u nas, što u 
regiji, na europskom kontinentu (EP U17) & u svijetu gdje se igralo Svjetsko Juniorsko Prvenstvo i turniri 
Super Serije (Hong Kong & Shanghai)
JUNIORSKO SVJETSKO 
PRVENSTVO (U19)
Igralo se u Kineskom 
Taipehu. Kina nije 
nastupila. Malezija je 
ekipni juniorski prvak 
svijeta. Pojedinačno 
dva zlata Malezije, po 
jedno Tajlanda, 
Indonezije i Koreje. 
Tajlanđanka Inthanon 
Ratchanok po treći je 
puta prvakinja svijeta. 
Srebro Danca Viktora 
Axelsona i bronca 
Španjolke Carolina 
Marin je sve što je 
Europa pokazala.
HONG KONG & CHINA 
OPEN U SHANGAJU
Pokazuju snagu 
kineske reprezentacije i 
sve boljeg Lin Dana. 

Osvojivši zadnja dva 
turnira u velikom stilu 
Lin Dan pokazuje da će 
na Olimpijskim Igrama 
u Londonu biti jedan 
od glavnih favorita. 
Kina je uzela 9 zlata od 
ukupno 10.
OSTAVKA ŠIME ZEKANA
Razlozi ostavke 
direktora reprezentacije 
su višestruki; zamor, 
nekoordinacija unutar 
Saveza i privatni 
razlozi. Šime je uveliko 
pridonio današnjim 
rezultatima seniora i 
prava je šteta kada 
takvi ljudi odlaze. 
Možemo mu biti 
zahvalni za dovođenje 
Mao Honga u 
Hrvatsku. Jedan od 

razloga su i događanja 
oko europskog 
prvenstva za mlađe 
juniore. Da se nije 
uključio Zagrebački 
badmintonski savez 
vjerojatno naša 
reprezentacija ne bi 
vidjela to veliko 
europsko natjecanje.
ZLATNA BUGARKA 
STEFANI STOEVA (EP 17)
Nakon Slovenskog 
Tem Juniora i MP 
Mađarske za seniore 
prognozirali smo Stefki 
zlato na Europskom 
Prvenstvu u Portugalu 
do 17 g.. To je njen 
najveći uspjeh.
Zlato još ima u 
muškom singlu Englez 
Alex Lane, u mixu Finci 

Heino/Lindholm, u 
muškim parovima 
Danci Swensen/
Sorensen, a u ženskim 
parovima Moroza/
Rogova iz Rusije. 
Ovakva podjela dobra 
je za Europu. Ovim 
Balkan postaje važan 
dio badmintonske 
Europe. Od naših Dora 
Dragčević i Katarina 
Galenić došle su do 
trećeg kola ženskih 
parova. Ekipno naši su 
bili treći u skupini 
dobivši Norvešku 3:2.

EKIPNO MIX EP U17:
1. DANSKA
2. ENGLESKA
3. TURSKA & RUSIJA

VIJESTI IZ HRVATSKE
Hrvatski kup u 
Čakovcu pokazao je 
povratak igrača na to 
natjecanje. Dubrovnik 
je pokazao buđenje, a 
Čakovec potvrdio 
vrijednost.

VELIKA GORICA
& badmintonski 
postaje velika. 
Osnovana je VGBL, B. 
Caffe ekipna liga gura 
odlično, Dorian 
Cvijanović na HK do 13 
g. u Čakovcu bio je 
prvi te treći u mixu sa 
Lucijom Buchberger. 
Plišani medvjedić 
pokazao je neke nove 
klince i potvrdio je 
dobar rad sa djecom.

Board of Trustees
Silvio Jurčić - glavni urednik
Global dizajn & Aleksandar Varga 
- sponzor stranice
Alen Karlo i Terra Lab - sponzor 
kluba

Ponovno navodimo drugi krug 
prijatelja kluba i stranice koji su 
svojim sugestijama pomogli u 
stvaranju drugog broja:  Damir 
Duvnjak, Hrvoje Jerkin, Alen 
Karlo sa Terra Labom, 
Tomislav Hlevnjak, Slobodan 
Miščević, Brkići, Ivan Darko 
Vidaković, Buchbergeri, Ozren 
Debić sa Anom i Sputnikom, 
Ana Rončević, Zlatko Kraljević, 
Aleksandar Varga, Cvijanovići 
& Frane Verbanac ...

Kontakt & adresa
silvio@badminton-zagreb.hr

Adresa kluba
Hećimovićeva 2
10000 Zagreb
Croatia

RIJEČ UREDNIKA
Evo nam i drugog izdanja besplatnih web novina. Na slici sam 
sa Davidom Cabellom (L) koji je svojim idejama doveo 
Španjolsku u sam svjetski vrh. Već i jedna vrhunska igračica 
kao Carolina Marin pokazatelj je dobrog rada. Ali tema drugog 
broja nije vrhunski badminton nego širenje kulture bavljenja 
sportom u što spada rekreativan i amaterski badminton. Da li 

ste se ikada pitali koja je razlika između riječi rekreativac i amater?! Nama je svakako bliža 
riječ rekreativac. Kako smo naveli u prvom broju da ćemo pratiti najbolje, a nismo spomenuli 
najbolje rekreativne lige kao npr. IBL ligu iz koje se javio njihov predsjednik morali smo 
napraviti specijalni broj novina. U međuvremenu osnovali smo i Treću rekreativnu ligu. 
Želimo pravu rekreaciju koju veže ljubav prema badmintonu i kojoj rezultat nije prvi i jedini 
motiv. Treća BAD liga, liga je koja to nije, jer nema tablice ni liste. Liga je samo imenom, 
igraju se turniri povezani jedinom niti, a to je ljubav prema samoj biti sporta, prema zabavi i 
igri samoj.  Treća badmintonska liga čeka na Vas! 

Zgodno je bilo vidjeti kako su se u badminton uključili Putin i Medvedev, a za njima i Ruska 
vojska. Vrhunskog badmintona  uhvatili smo se u zadnjem dijelu u kratkim vijestima “short 
news” ili bolje reći “short cuts”. Lijepo je vidjeti Stefani Stojevu na poziciji prvakinje Europe u 
kategoriji mlađih juniorki, naš ženski par bio je među 16 parova Europe ...

Završio bih riječima Roberta Boscha: “Svi su poslovi važni, čak i oni najjednostavniji.” Zašto 
sad to? Za jedan klub kao Zagreb Maksimir, svaki djelić u radu kluba kao što je ovaj 
mjesečnik, pa naša stranica, turniri tipa roditelji i djeca, klupske subote dio je onoga što 
zovemo klubom, klubom koji želi podići i ujediniti cijelu badmintonsku zajednicu.   

VAŠ UREDNIK

Silvio Jurčić
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